
NIEUWBOUW
Hoe zit het met de 

woonlagen?

Ik heb zorgen over 
inkijk.

Wat zijn de gevolgen 
van de bouwprijzen?

Antwoord: De locatie van de voormalige basisschool 
de Vijverberg wordt herontwikkeld naar woningbouw. 
Om woningbouw mogelijk te maken moet een nieuw 
bestemmingsplan worden opgesteld. Schoolbestemming 
verandert naar woonbestemming. 

Voor dit nieuwbouwplan zijn kaders gesteld door de 
gemeenteraad. Dit betekent onder andere dat dit dat een 
gebouw voor een deel bestaat uit vier woonlagen. 

Antwoord: Op basis van de inmeting van de huidige 
bomen zijn de impressies aangepast. Ook zijn er nieuwe 
impressies met zicht vanaf de omliggende woningen. 
Bekijk de beeldimpressies.

Antwoord: De bijzondere omstandigheden van dit 
moment (sterk stijgende prijzen) zijn niet voor de lange 
termijn te verwachten. Zodra de plannen verder zijn 
uitgewerkt en we starten met de bouw, zijn we geruime 
tijd (1 tot 2 jaar) verder. De situatie van dat moment valt 
nu niet te voorspellen.

Zijn er nog 
mogelijkheden 

om de ligging van 
het complex te 
verschuiven? 

Antwoord: Er is gekeken naar het verschuiven van het 
hele gebouw maar dit bleek niet mogelijk vanwege het 
groen en de parkeernorm.

De parkeernorm geeft aan dat er 56 parkeerplaatsen 
nodig zijn. Dit vraagt ruimte ten oosten (kant
Europalaan) van de nieuwbouw. De positie van de 
parkeervoorzieningen kan niet verder naar het oosten 
opschuiven. Dit komt door het structurele groen aan de 
kant van de Europalaan. Een exacte inmeting van de 
bomen vindt nog plaats.



PARKEREN 
EN VERKEER

Ik heb zorgen 
over verkeer en 

sluipverkeer.

Waarom komt de 
verkeersontsluiting aan 
de Rembrandtstraat?

Worden de 
parkeerplekken bij het 

complex betaald?

Ik heb zorgen over 
parkeren en het 

aantal (beschikbare) 
parkeerplekken.

Antwoord: Nee, dit wordt niet betaald. ‘thuis is niet 
voor betaald parkeren, omdat mensen dan in de wijk 
gaan parkeren.

Antwoord: Voor parkeren worden de volgende normen 
gehanteerd:
Sociale huur gestapeld= 1,4 pp/woning *31 woningen = 44 pp
24-uurszorgeenheden=  0,6 pp/woning *20 woningen = 12 pp
Totaal dus 56 parkeerplaatsen.

Deze normen komen voort uit de landelijke normen 
(CROW) die de gemeente hanteert bij ontwikkelingen. 
Het aantal parkeerplaatsen is voor zowel de bewoners 
en bezoekers. Er gaat niets ten koste van het aantal 
parkeerplekken van de school. Het parkeren voor 
de nieuwe woningen wordt georganiseerd op het 
perceel van de voormalige school. Daar liggen nu geen 
parkeerplaatsen van de school.

Antwoord: Er is voor gekozen om de huidige oprit aan 
de Rembrandtstraat te gebruiken. Zo hoeft er geen 
ontsluiting te komen aan de kant van de Ruysdaelstraat. 
Aan de Rembrandtstraat liggen geen woningen die last 
kunnen hebben van verkeer. Aan de Ruysdaelstraat is dit 
wel het geval.

Ik heb zorgen over 
de verkeerssituatie 
wanneer er te veel 

verkeersborden staan.

Antwoord: Er wordt nagedacht over de verkeersstromen 
en over hoe sluipverkeer te voorkomen. Dit wordt ook 
bekeken in de omgeving, zoals bij de kruising van de 
Rembrandtlaan / Europalaan.

Antwoord: De verkeersborden die er staan zijn nodig.



NIEUWE 
BEWONERS
Op welke doelgroepen 

wordt gericht bij de 
huurappartementen?

Als de woningen 
alleen voor jongeren 

zijn, moeten ze er dan 
uiteindelijk weer uit?

Weten andere 
bewoners dat deze 
groep erbij komt? 

Zijn de nieuwe 
bewoners hele dagen 

thuis? Is er dan de hele 
dag begeleiding?

Hoe is het contact met 
de omgeving? Wordt 
er door bewoners iets 
voor elkaar gedaan en 

wordt dat van bewoners 
verwacht?

Antwoord: Het beleid van ‘thuis richt zich niet op 
specifieke doelgroepen. Appartementen en ligging lenen 
zich voor verhuur aan een brede doelgroep van starters 
tot senioren.

Antwoord: De woningen zijn voor iedereen, bij aanvang 
zullen de meeste bewoners wat jonger zijn maar zij 
hoeven er niet uit.

Antwoord: De andere bewoners zijn nog niet bekend. 
We weten nog niet of het nodig is hier extra over te 
communiceren.

Antwoord: Iedere bewoner heeft een vorm van 
dagbesteding of werk. Als bewoners thuis zijn is er ook 
begeleiding aanwezig.

Antwoord: dit zal zich vormen zodra de woningen 
bewoond zijn.



GROEN
Ik heb zorgen over 

houtkap en het behoud/
onderhoud van groen.

Wie is 
eindverantwoordelijk 
voor het groen na de 

bouw?

Is het al bekend welke 
bomen weg moeten en 
welke bomen blijven?

Antwoord: Dit wordt onderzocht. Kijkend naar de eerste 
inventarisatie van de bomen is het zeer waarschijnlijk dat 
er groen weg moet. Dit moet worden gecompenseerd. 
Er is nu nog geen uitgewerkt plan voor de buitenruimte. 
Woonstichting ‘thuis maakt nog een plan voor de 
inrichting van de buitenruimte.

Antwoord: Groen op grond van ‘thuis wordt 
onderhouden door ‘thuis. Groen op grond van de 
gemeente wordt onderhouden door de gemeente. 

Bij de inrichting die overgaat naar de gemeente moet het 
groen zo robuust zijn dat dit geen water nodig heeft in de 
zomer. De gemeente geeft alleen eerste jaar na aanplant 
water aan bomen en verder niet. Dit vraagt dus wat van 
de ontwerper om alleen met robuust groen te werken.

Stichting Doorpakken ziet kansen voor het onderhouden 
van het groen en de aanpak van zwerfvuil met nieuwe 
bewoners.

Antwoord: Waar de huidige bomen staan is inmiddels 
in kaart gebracht. Er wordt onderzocht of er bomen weg 
zouden moeten in verband met de nieuwbouw en de 
plaatsing van nieuw groen. 

In een ‘bomen-effect-analyse’ (BEA) wordt bekeken wat 
de kwaliteit van het huidige groen is. Als een boom ‘ziek’ 
is, is het misschien beter deze boom direct weg te halen. 
Het totale beeld hierover is er nu nog niet. Zodra dit 
bekend is wordt dit meegenomen in de plannen voor de 
buitenruimte. 



ENERGIE

Wat gebeurt er met 
energievoorziening 

(piekbelasting)?

Komt er slimme 
verlichting in de 

woningen?

Antwoord: De opdrachtgever moet hierover in overleg 
met de netbeheerder/energieleveranciers. Dit gebeurt 
pas als we verder met de planontwikkeling zijn. Dan 
wordt er met de netbeheerder contact gezocht om na te 
gaan op welke manier er aangesloten kan worden op het 
netwerk. Ook dan zal blijken of er elektra terug geleverd 
mag worden.

Antwoord: In de woningen is de verlichting de keuze 
van de bewoners. 

In de centrale verkeersruimte kan verlichting geschakeld 
worden op bewegingsmelders.

Op het buitenterrein kan gewerkt worden met 
straatverlicht die ook reageert op beweging. Deze 
verlichting zal op een laag basisniveau aan staan en bij 
beweging feller gaan branden. 

Voorbeeld: 
In de woonwijk Eeneind te Nuenen is hier een proef van 
gerealiseerd.


